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Protokół Nr LXVIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 stycznia 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Sześćdziesiątą ósmą sesję Rady Miejskiej w Opocznie w dniu 29 stycznia 2024r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Zięba wypowiadając formułę: „Otwieram sześćdziesiątą ósmą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 17 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2. 

 Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr LXVII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII kadencji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy Opoczno 

za rok 2023.  

7. Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

8. Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu, 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Szpital Powiatowy), 
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c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (PCPR), 

d) przekazania środków finansowych dla Policji, 

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

f) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

h) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2024 roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

i)    przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi i dziennymi 

opiekunami oraz nad podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz 

osobami fizycznymi prowadzącymi na własny rachunek działalność dziennego 

opiekuna na terenie Gminy Opoczno, 

j)    uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna na osiedlu Milenijnym, 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Przemysłowej, Ceramicznej, Partyzantów 

oraz przedłużenia ulicy Brzozowej, 

l)     uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna, 

m) przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024, 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021 – 2025. 

10. Sprawozdania z prac Komisji Rady za rok 2023.  

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są propozycje zmiany do porządku obrad. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – złożyła wniosek w sprawie zmiany porządku 

obrad poprzez przeniesienie pkt. 8 „Założenia organizacyjne prac pod nazwą bieżące 

utrzymanie dróg” do pkt. 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad.  

Rada Miejska głosami: za - 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie pkt. 8 „Założenia organizacyjne prac pod 

nazwą bieżące utrzymanie dróg” do pkt. 4. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 
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2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr LXVII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII kadencji. 

4. Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy Opoczno 

za rok 2023.  

8. Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu, 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Szpital Powiatowy), 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (PCPR), 

d) przekazania środków finansowych dla Policji, 

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

f) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

h) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2024 roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

i)    przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi i dziennymi 

opiekunami oraz nad podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz 

osobami fizycznymi prowadzącymi na własny rachunek działalność dziennego 

opiekuna na terenie Gminy Opoczno, 

j)    uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna na osiedlu Milenijnym, 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Przemysłowej, Ceramicznej, Partyzantów 

oraz przedłużenia ulicy Brzozowej, 

l)     uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna, 

m) przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024, 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021 – 2025. 

10. Sprawozdania z prac Komisji Rady za rok 2023.  

11. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie Protokołu Nr LXVII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII kadencji. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad LXVII sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 27 grudnia 2023r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do głosowania 

i zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w 

Opocznie VIII kadencji z dnia 27 grudnia 2023r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad 

LXVII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Opocznie z dnia 27 grudnia 2023r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg.  

 

Dorota Skwierczyńska – Madej – Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Dodatkowo Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej, które stanowi załącznik nr 3a do protokołu.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu mieszkańcom m-ci Bielowice Zapowiedź 

Kol., którzy przedstawili sytuację drogi przebiegającej przez ich miejscowość. Ze względu na 

bardzo zły stan techniczny drogi, która zwłaszcza w okresie jesienno – zimowym jest 

nieprzejezdna, zwrócili się do Pana Burmistrza oraz Rady Miejskiej z prośbą o pilną 

interwencję w tym temacie. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, Burmistrz Dariusz 

Kosno, Dyr. Wydz. TI Dorota Skwierczyńska – Madej, Kierownik Zakładu Robót Drogowych 

PGK Paweł Kępski, radny Andrzej Pacan, radny Wiesław Wołkiewicz, Mieszkańcy m – ci 

Bielowice Zapowiedź Kol., radny Mieczysław Wojciechowski, radny Jan Zięba, radny Marek 

Statkiewicz, radny Tadeusz Brola, radna Aneta Wdówka, Prezes MPK Robert Grzesiński. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej - prosi, aby w ramach projektu drogi w m-ci 

Bielowice Zapowiedź Kol. uwzględnić budowę pobocza utwardzonego. 

Mieczysław Wojciechowski – radny - prosi o wyszczególnienie na co zostaną przeznaczone 

pieniądze w ramach bieżącego utrzymania dróg. Uważa, że należy przeznaczyć większą kwotę 

na udrażnianie rowów oraz naprawę przepustów. Zwrócił się również z prośbą o wystosowanie 

pisma do Burmistrza Drzewicy w sprawie uprzątnięcia odcinka drogi od wiaduktu w stronę 

firmy Remtrak w m-ci Libiszów. 
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Jadwiga Figura – radna - w imieniu mieszkańców ul. Długiej prosi o wyrównanie nawierzchni 

do czasu remontu drogi. Prosi również o wyrównanie nawierzchni przy cmentarzu od ul. 

Moniuszki do ul. Kwiatowej. 

 

Marek Statkiewicz – radny -prosi o odnowienie rowu melioracyjnego w m-ci Wólka Karwicka 

Kol. znajdującego się w pasie drogi gminnej. 

 

Tadeusz Brola – radny - uważa, iż należy zmienić metodę naprawiania nierówności w 

nawierzchni, gdyż obecna się nie sprawdza. Prosi o naprawę nierówności na parkingu przed 

sklepem w Mroczkowie Gościnnym. 

 

Aneta Wdówka- radna - prosi o bieżącą naprawę drogi, która została wykonana metodą 

podwójnego skraplania w m-ci Ogonowice. 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i przeszła do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Przewodnicząca zaproponowała połączenie punktów „Sprawozdanie Burmistrza z 

działalności międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Rada Miejska wyraziła zgodę. 

Ad. pkt. 5 i 6 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Dariusz Kosno –Burmistrz Opoczna - przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

za okres od 22 grudnia 2023r. do 25 stycznia 2024r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej: 

- zapytała, czy 200 tys. zł na zmianę użytkowania zlewni na świetlicę wiejską w Sobawinach 

jest przeznaczone wyłącznie na projekt techniczny. Poprosiła również o udzielenie informacji, 

na jakim etapie jest budowa świetlicy w Ziębowie; 

- zapytała, czy podczas remontu targowiska, będzie się ono odbywało. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Jadwiga Figura – radna: 

- zasugerowała postawienie świateł drogowych na skrzyżowaniu ul. Skłodowskiej, ul. 

Partyzantów oraz ul. Westerplatte celem poprawy bezpieczeństwa; 

- po raz kolejny poprosiła o zainstalowanie luster przy wiaduktach na ulicy Staropiotrkowskiej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Paweł Baran – radny: 

- w imieniu mieszkańców ul. Nowej, ul. Parkowej oraz innych ulic, którymi prowadzone były 
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objazdy podczas budowy rond, prosi o wyrównanie nierówności na drogach. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Magdalena Belica – radna: 

- poruszyła temat artykułu w tygodniku TOP, który dotyczył jednego z radnych odnośnie 

nieprawidłowości dotyczących koncesji na handel alkoholem. Prosi o informację z Wydz. 

Wymiaru Podatków i Kontroli na temat wyników przeprowadzonych kontroli oraz jakie 

informacje w tym temacie posiada Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Zbigniew Sobczyk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 

- stwierdził, iż skrzyżowanie ulic Skłodowskiej, Westerplatte oraz Partyzantów jest miejscem, 

które spowalnia ruch komunikacyjny w mieście. W związku z tym popiera wniosek radnej o 

postawienie świateł drogowych w tym miejscu; 

- prosi o jak najszybsze uzupełnienie wyrwy w nawierzchni na ul. Parkowej. 

- prosi o ustawienie wiaty przystankowej na  przystanku autobusowym przy ul. Waryńskiego. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Mieczysław Wojciechowski – radny: 

- poruszył temat modernizacji remizy OSP w Libiszowie. Zapytał na co ma zostać przeznaczona 

kwota 50 tys. zł i dlaczego ciągle maleje. Prosi o dołożenie środków na ten cel. 

- zapytał na jakim etapie jest przejęcie drogi kolejowej w Libiszowie pomiędzy blokami; 

- ponowił swoją prośbą o pomalowanie wiaty przystankowej znajdującej się przy drodze 

gminnej w Libiszowie i przestawienie jej naprzeciwko posesji nr 2 w Kruszewcu; 

- zapytał, na czym miałaby polegać praca zespołu do spraw restrukturyzacji świetlic wiejskich. 

Zasugerował zaproszenie świetlicowych na najbliższe posiedzenie Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej na którym będzie poruszany temat funkcjonowania świetlic 

wiejskich; 

- złożył podziękowania Burmistrzowi Andrzejowi Kacprzakowi oraz prezesowi MPK 

Robertowi Grzesińskiemu za przychylność w sprawie uruchomienia dodatkowego kursu 

autobusu linii nr 8.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno, Prezes MPK Robert Grzesiński. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i przeszła do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. pkt. 7 

Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Opoczno za rok 2023.  

 

Mariusz Siejka – Komendant Powiatowy Policji w Opocznie – przedstawił informację, która 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, radna Jadwiga Figura, 

radna Magdalena Belica, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, radny Jan 

Zięba, radna Alicja Szczepaniak, Komendant Powiatowy Policji Mariusz Siejka. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i przeszła do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 8 

Straż Miejska – wydatki i wpływy. 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej w Opocznie – przedstawił informację, która 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i przeszła do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 9 

 Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/787/2024 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Szpital Powiatowy); 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/788/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (PCPR); 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, 

Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/789/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

d) przekazania środków finansowych dla Policji; 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/790/2024 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr II/236/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 grudnia 2023r. w sprawie opinii do projektu uchwały o 
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wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

budżetu Gminy Opoczno (załącznik nr 11a do protokołu). 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/791/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opoczno na lata 2024-2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

f) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odczytał Uchwałę Nr II/235/2023 z dnia 5 grudnia 2023r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej 

projektu budżetu Gminy Opoczno na 2024 rok (załącznik nr 12a do protokołu). 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/792/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024. 

Dariusz Kosno – Burmistrz Opoczna – podziękował Radnym za jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

g) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/793/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

h) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania w 2024 roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Opoczno; 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/794/2024 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania w 2024 roku opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Opoczno. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

i) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi i dziennymi 

opiekunami oraz nad podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz 

osobami fizycznymi prowadzącymi na własny rachunek działalność dziennego 

opiekuna na terenie Gminy Opoczno; 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/795/2024 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

i dziennymi opiekunami oraz nad podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz 

osobami fizycznymi prowadzącymi na własny rachunek działalność dziennego opiekuna na 

terenie Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna na osiedlu Milenijnym; 

 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Przedstawiciel Firmy Mondradesign Łukasz 

Woźniak, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do głosowania w sprawie nieuwzględnienia 

uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Opoczna na osiedlu Milenijnym.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 nie uwzględniła uwagi do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna na 

osiedlu Milenijnym.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/796/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna na osiedlu Milenijnym. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Przemysłowej, Ceramicznej, 

Partyzantów oraz przedłużenia ulicy Brzozowej; 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw - 0, wstrz. – 1, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/797/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Przemysłowej, 

Ceramicznej, Partyzantów oraz przedłużenia ulicy Brzozowej. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna; 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/798/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna. 

Na wniosek radnej Jadwigi Figury Przewodnicząca zarządziła reasumpcję głosowania.  

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/798/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

m) przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024; 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie– 

przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Dyr. MGOPS w Opocznie Beata Rogulska. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/799/2024 w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021 – 2025. 

 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie – 

przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Dyr. MGOPS w Opocznie Beata Rogulska. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXVIII/800/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021 – 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 22 do protokołu.  

Ad. pkt. 10 

Sprawozdanie z prac Komisji Rady za rok 2023. 

a) Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady 

Miejskiej w Opocznie za 2023r. 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – przedstawiła sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją 

i przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

b) Sprawozdanie z pracy Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady 

Miejskiej w Opocznie za 2023r. 

Mieczysław Wojciechowski – z-ca Przewodniczącego Komisji - przedstawił sprawozdanie, 

które stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją 

i przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

c) Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw 

Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie za 2023r.  

Tadeusz Brola – Przewodniczący Komisji - przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją 

i przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

d) Sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie. 

Tomasz Rurarz – Przewodniczący Komisji – przedstawił sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją 

i przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

e) Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Opocznie 

za 2023r.  

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w 

imieniu przewodniczącego Komisji Tomasza Kopery, które stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją 

i przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

f) Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie za 2023r. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w 

imieniu przewodniczącego Komisji Tomasza Kopery, które stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i 

przeszła do omówienia kolejnego sprawozdania. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  
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g) Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – przedstawił sprawozdanie z pracy komisji, które 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją. 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji do wiadomości.  

W dalszej części tego punktu głos zabrali: Burmistrz Opoczna Dariusz Kosno, radna Magdalena 

Belica, radna Alicja Szczepaniak.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i przeszła do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad.  

Ad. pkt. 11.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opocznie Anna Zięba podziękowała obecnym za 

udział i zamknęła LXVIII sesję Rady Miejskiej VIII kadencji wypowiadając stosowną formułę: 

„Zamykam sześćdziesiątą ósmą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

 

Godz. rozpoczęcia sesji 09.00, godz. zamknięcia sesji 15.30 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 12 lutego 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                       Anna Zięba 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej. 

 

 


